

China
中国

Aleisure
Adventure · Travelling · Together



云端之眼观景台
Cloud Eye Observation Deck

Tour code :

G1.64-9MCC

9天DAYS 7晚NIGHTS

3D 重庆
魔幻城市

MAGIC CITY CHONGQING

全程无购物
NO SHOPPING

船游乌江画廊
Wujiang River Cruise Tour

畅游世界遗产：武隆，金佛山
World Heritage Sites: Wulong, JinFo Mountain

东方小瑞士之称的【仙女山】
Fairy Mountain, known as the Little Switzerland of the East

船游山水画廊—乌江
Gallery of Mountains and River - Wujiang River Cruise Tour

1800年历史的【龚滩古镇】
The 1800-year-old Gongtan Ancient Town

重庆：云端之眼观景台
Chongqing: Cloud Eye Observation Deck

重庆：观音桥步行街
Chongqing: Guanyin Bridge Pedestrian Street

行程精粹
HIGHLIGHT

特选膳食
Special Cuisine



鸳鸯火锅
Chongqing Hot Pot

武隆土鸡风味
Wulong local Chicken Cuisine

巴国风味
Baguo Cuisine

自助烤肉+酒水畅欢
BBQ Buffet + Free Flow Drinks



9天7晚

3D魔幻城重庆

Tour Code: G1.64-9MCC



1 吉隆坡 ✈️ 重庆

(-/-/机上用餐)

- 📍 集合于吉隆坡机场，飞往重庆。抵达后，入住酒店。

2 重庆 🚌 金佛山 🚌 武隆

(早/午/晚)

- 📍 金佛山 (含双层缆车+环保车) — 景区具有原始独特的自然风貌，雄险怪奇的岩体造型，神秘幽深的洞宫地府，变幻莫测的气象景观，惊险刺激的绝壁栈道，历史悠久的唐寺庙群，融山、水、林、泉、洞为一体，集雄、奇、险、秀于一身，国家5A级景区。（体验绝壁栈道+金龟朝阳步道）

3 武隆

(早/午/晚)

- 📍 天生三桥 (含环保车+电梯+出口电瓶车) — 是重庆市著名风景 名胜区,5A级旅游景区。世界自然遗产。它是世界规模最大、最高的串珠式天生桥群。大自然的鬼斧神工而成，其规模宏大、气势磅礴。三座天然石拱桥之间有青龙天坑、神鹰天坑两个天坑，形成了“三桥夹两坑”的世界奇特景观。也是导演张艺谋执导电影《满城尽带黄金甲》拍摄地。
- 📍 仙女山国家森林公园 (含小火车) — 仙女山国家森林公园,因其山有峰酷似翩跹起舞的仙女而得名,是国家5A级旅游风景区、国家级森林公园，被誉为“南国第一牧原”和“东方瑞士”，其旖旎美艳的森林草原风光在重庆独树一帜。

4 武隆 🚌 彭水

(早/午/晚)

- 📍 乌江画廊 (含游船) — 峡江美景一览无余。峡门之雄壮，山型之变幻，崖壁之崔巍，江水之碧绿，构成一幅幅绝美山水画卷，船行其中，如在画中。
- 📍 龚滩古镇
- 📍 蚩尤九黎城 — 一个将苗族历史文化与自然风光相结合的 4A 景区，一栋栋苗族特色建筑依山而建，吊脚楼、九黎神宫。

5 彭水 🚌 重庆

(早/午/-)

- 📍 解放碑步行街
- 📍 洪崖洞

6 重庆

(早/午/晚)

- 📍 李子坝轻轨穿楼观景台 (配合项目：乘坐李子坝轻轨-单程体验)
- 📍 磁器口古镇
- 📍 重庆人民大礼堂 (外观)
- 📍 重庆@云端之眼观景台 (配合项目) — 67楼云端之眼观景台拍照打卡，可以360度俯瞰整个重庆景色，无死角俯瞰重庆森林全景，纵览两江四岸风。

7 重庆

(早/午/晚)

- 📍 过江索道 (含单程索道)
- 📍 弹子石老街
- 📍 魁星楼
- 📍 山城步道

8 重庆 ✈️ 吉隆坡

(早/-/-)

- 📍 重庆动物园 (配合项目)
- 📍 北仓文创街区
- 📍 观音桥步行街
- 📍 车游两江景 (配合项目)
- 📍 送往机场飞返吉隆坡。

9 吉隆坡

(-/-/-)

- 📍 抵达吉隆坡 抵达温馨家园。

配合项目：乘坐李子坝轻轨-单程体验·重庆@云端之眼观景台·重庆动物园·车游两江景

RM 250 /人

9 DAYS 7 NIGHTS

Magic City Chongqing



Tour Code:G1.64-9MCC

1 Kuala Lumpur  Chongqing

(-/-/MOB)

 Assemble in airport for your flight to Chongqing.

2 Chongqing  Jinpo Mountain  Wulong

(B/L/D)

 **Jinpo Mountain**
(Includes two way cable car + ECO green car) — The scenic area has unique natural features, majestic rock formations, mysterious and deep cave, unpredictable meteorological landscapes, thrilling cliffs, historic temples. 5A Level Scenic Area, National Civilized Scenic Area, and successfully won the World Natural Heritage in June 2014.

3 Wulong

(B/L/D)

 **Three Natural Bridges**
(Includes Scenic Car+ Battery Car) — 5A scenic spots. In June 2007, it was included in the United Nations World Natural Heritage. It is the world largest. Nature of the uncanny workmanship has its large scale and it's magnificent which is less than 1.2 km in the range across the amalgam River canyon, the two sides of the mountain together. Three Natural Bridges between the Qinglong Eagle doline two doline, forming a "Tiankeng Sanqiao Scenic Area" of the world's peculiar landscape.

 **Fairy Mountain Forest Park** (Includes train ride) — It is known as the "National First Pasture" and "Oriental Switzerland". Its beautiful forest and grassland scenery is unique in Chongqing. It is the national 5A attractions .

4 Wulong  Pengshui

(B/L/D)

 **Wujiang River Cruise Tour** — A beautiful landscape and is really a picture of "thousand miles of Wujiang River with hundred miles of gallery".

 **Gongtan Ancient Town**

 **Chiyong Jiuli Village** — A 4A scenic spot that combines the history and culture of the Miao nationality with natural scenery, a series of characteristic buildings of the Miao nationality are built on the mountain, such as Diaojiaolou and Jiuli Shrine.

5 Pengshui  Chongqing

(B/L/-)

 **Jiefangbei Pedestrian Street**

 **Hongya Cave**

6 Chongqing

(B/L/D)

 **Liziba Light Rail Station Viewing Platform** (Compulsory Item: Train to Liziba station[one way])

 **Ciqikou Ancient Town**

 **People's Great Hall** (Outlook)

 **Chongqing @ Cloud Eye Observation Deck** (Compulsory Item) — On the 67th floor, you can take photos and check in from the Eye of the Cloud Observation Deck, which gives you a 360-degree view of the entire Chongqing scenery, a panoramic view of the Chongqing forest without dead ends, and an overview of the scenery of the two rivers and four banks.

7 Chongqing

(B/L/D)

 **Yangtze River Cableway** (Include one way Cableway)

 **Danzishi Old Street**

 **Kuixing Tower**

 **Shancheng Trail**

8 Chongqing  Kuala Lumpur

(B/-/-)

 **Chongqing Zoo** (Compulsory Item)

 **Beicang Cultural & Creative District**

 **Guanyin Bridge Pedestrian Street**

 **Coach view Night Liangjiang River** (Compulsory Item)

 Transfer to airport for return flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

9 Kuala Lumpur

(-/-/-)

 Arrival Kuala Lumpur

Compulsory Item: Train to Liziba station[one way] · Chongqing @Yunduan Zhiyan Viewing Platform, Chongqing Zoo, Coach view Night Liangjiang River

RM 250/pax



附带条约

TERMS & CONDITION

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细则。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour bus are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any utilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1	-	-	机上用餐 MOB	临空智选假日酒店 或 新华酒店(重庆江北机场店) 或同级 Holiday Inn Express or Xinhua Hotel (Chongqing Jiangbei Airport) or similialr
2	√	√	√	依云酒店 或 仙女山大卫营地度假酒店 或同级 Zhongke Yiyun Hotel or Daweiying Holiday Hotel or similialr
3	√	√	√	
4	√	√	√	彭水两江假日丽呈酒店 River & Holiday Rezen Hotel Pengshui or similialr
5	√	√	-	重庆国贸格兰维酒店 或 重庆华美达安可酒店 或同级 Glenview ITC Plaza Chongqing or Ramada Encore Chongqing Yubei or similialr
6	√	√	√	
7	√	√	√	
8	√	-	-	-
9	-	-	-	-

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT